

Group Health, Safety and Environment Policy

سياسة الصحة والسلامة والبيئة في المجموعة

Our approach to Health, Safety and Environment (HSE) is based on caring for our people, environment, communities in which we work and stakeholder partners.

Our goal is to make sure everyone goes home safe and the environment is protected and enhanced wherever possible. This must be accomplished with a Zero Harm approach in our business.

The Founders Principles are critical to our success and enable HSE to become an integral part to all aspects of our business.

We apply the HSE Pillars to all our activities:

Leadership and Engagement: Our management lead the creation of a company-wide culture that values HSE as a core part of our business. We engage our people on HSE issues and solutions. We must create a culture that empowers everyone to address HSE matters.

Risk Reduction and Improvement: Through proactive identification, planning and innovative controls, we eliminate and / or minimise all things that make our workplace unsafe or place the environment at risk.

Commitments We Live by: We all take personal responsibility for HSE in our workplace as a core value. We all must follow fundamental behaviours that we live by every day to eliminate and / or reduce our critical risks

To achieve our HSE Goal:

- We measure our success by the well-being of our people and the environment
- We embed HSE messaging in our daily communications
- We are always improving our HSE systems and pushing our boundaries
- We strive to set the standards for our industry and fulfil all regulatory requirements
- We listen to our people and involve them in our health, safety and environment decisions
- We provide training, engagement opportunities and information to our people to enhance competency and capability to work safely

To continuously improve:

- Our management and people are accountable and enabled to address HSE matters
- We set clear, measurable HSE targets that are aligned with our operational performance
- Our HSE strategies are adaptive and evolve to our business's needs
- Operations are stopped and corrected if a risk of a serious HSE incident is present
- We proactively identify and manage hazards and risks
- We implement pollution prevention programs and leading sustainability practices
- We implement health related programs to protect the well-being of our workers

يعتمد نهجنا في مجال الصحة والسلامة والبيئة على الاهتمام بصحة موظفينا وسلامتهم، وحماية البيئة، ورعاية المجتمعات التي نعمل بها، وشركائنا أصحاب المصلحة.

هدفنا هو التأكد من عودة الموظف سالماً إلى منزله بالإضافة لحماية البيئة قدر الإمكان. ولن يتأتى ذلك الأمر إلا من خلال سعينا للوصول إلى نهج "صفر أضرار" في عملياتنا التشغيلية.

تعد "مبادئ المؤسس" حجر الأساس لنجاحنا في الالتزام بمبادئ الصحة والسلامة والبيئة والتي تعد جزءاً لا يتجزأ من سياستنا لاستمرارية تطوير أعمالنا.

إننا نطبق ركائز الصحة والسلامة في جميع أنشطتنا:



القيادة والمشاركة: تتبنى الإدارة العليا إزكاء ثقافة الصحة والسلامة كجزء أساسي من أعمالنا على مستوى الشركة بشكل عام، حيث يتم ترسيخ ثقافة الصحة والسلامة والبيئة من خلال إشراك موظفينا في قضايا وحلول الصحة والسلامة والبيئة على النحو الأمثل.



الحد من المخاطر وتحسين الإجراءات: من خلال تحديد ماهية الإجراءات، ووضع الخطط الاستباقية، وانتهاج نظم رقابية مبتكرة، فإننا نقوم بإزالة وتقليل كل ما يمكنه أن يجعل مكان العمل غير آمن أو يعرض البيئة للخطر.



الالتزامات التي نؤمن بها: تعد الصحة والسلامة والبيئة من أحد أهم المبادئ والقيم الأساسية التي نتحلى بها جميعاً في مكان عملنا. وعلينا جميعاً اتباع سلوكيات أساسية في حياتنا اليومية للحد من المخاطر الرئيسية.

لتحقيق هدفنا في مجال الصحة والسلامة والبيئة:

- نقيس نجاحنا من خلال رفاهية موظفينا وحماية البيئة
- نقوم بتضمين مبادئ الصحة والسلامة والبيئة في رسائل الاتصال المؤسسي اليومية
- نعمل دائماً على تحسين أنظمة الصحة والسلامة والبيئة ورفع مستوى الالتزام بها
- نسعى جاهدين لوضع معايير في مجال عملنا واستيفاء جميع المتطلبات التنظيمية
- نستمع إلى موظفينا ونشركهم في قراراتنا المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة
- نوفر التدريب وفرص العمل والمعلومات لموظفينا لتعزيز الكفاءة والقدرة على العمل بأمان.

من أجل التحسين المستمر:

- الإدارة والموظفين يتحملون المسؤولية ولديهم الإمكانيات لمعالجة المسائل المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة
- وضعنا أهدافاً واضحة وقابلة للقياس في مجال الصحة والسلامة والبيئة تتوافق مع أدائنا التشغيلي.
- استراتيجياتنا للصحة والسلامة والبيئة قابلة للتكيف والتطوير وفقاً لاحتياجات أعمالنا.
- يتم إيقاف العمليات وتصحيح الخلل في حال وجود خطر وقوع حادث يؤثر على الصحة والسلامة والبيئة.
- نقوم بشكل استباقي بتحديد المخاطر والتهديدات ومن ثم التعامل معها.
- نطبق برامج للوقاية من التلوث وتحسين ممارسات الاستدامة
- ننفذ برامج الرعاية الصحية لتحسين رفاهية العاملين لدينا

Sultan Ahmed Bin Sulayem
Group Chairman and CEO

سلطان أحمد بن سليم
رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي للمجموعة